
Koszalin, dnia 18.06.2020 

Zapytanie/Wniosek 

Radny Tomasz Bernacki 

Temat: Ulica Dębowa 

Panie Prezydencie, 

W związku z zakończoną budową drogi w ciągu ulicy Dębowej oraz z 
wprowadzeniem istotnych zmian organizacji ruchu (30 na godzinę) na całym 
odcinku nowo wybudowanym. Znaki drogowe ustawione są tylko na początku 
odcinka patrząc z kierunku Cedrowa, Wierzbowa i z kierunku Wojska Polskiego. 
Na całym zalesionym odcinku nie ma powtórzeń znaku , co powoduje, że 
kierowcy rozpędzają się nawet do 70 km/h. 

W związku z powyższym proszę o ponowne przeanalizowanie organizacji 
ruchu na tym odcinku pod względem bezpieczeństwa ruchu. Nadmieniam, że 
jest to bardzo urokliwy odcinek dla spacerujących , uprawiających sport, a w okół 
są bardzo liczne zabudowania. 

Podsumowując proszę odpowiedzieć, czy możliwe jest: 

1. Spowolnienie ruchu (jakie ZDiT proponuje rozwiązania)? 

Z poważaniem : Radny Tomasz Bernacki 


